
CERCLE D'ALGIRÓS - PODEM

ACTA DE L'ASSEMBLEA DEL DIMECRES 13 DE GENER 2016

Hora: 19:00 h
Lloc: Mendiclub (C/ Poeta Durán i Tortajada)
Assistència: 18 persones, de les quals 3 participen per primera vegada: Dos provinents 
d'un Cercle de Burgos i un invitat de Colòmbia.

ORDE DEL DIA:

1. Acta de l'Assemblea anterior
2. Informe de la reunió de la Coordinadora 
3. Activitats i calendari
4. Balanç de la campanya i resultats de les eleccions generals del 

20D a València
5. Torn obert de paraula

1.- ACTA

Havent sigut difosa amb antelació, l'acta és aprovada per unanimitat.

2.- COORDINADORA

Informen Gabi, Mire i XX (no es va apuntar el nom de la companya): dels 19
cercles existents a València, en la reunió hi ha representants de més de la
mitat. Es presenten informes de la comissions d'Organització i
Comunicació, així com dels cercles de Sanitat i Educació. Se sol·liciten
voluntaris per a desenrotllar tasques en sectors socials més vulnerables.

El punt que suscita major discussió és el traslladat per la Coordinadora a tots
els cercles, relatiu a la forma d'arreplegar en l'Acta de l'anterior reunió de
la mateixa les agressions verbals dirigides al Secretari general per persones
pertanyents a dos cercles. Incident que ha sigut portat a la Comissió de
Garanties.

De la discussió sorgixen quatre posicions que se sotmeten a votació amb els 
resultats següents:

 Mantindre el p u n t arreplegat en l'Acta, amb indicació dels
noms i cognoms dels suposats agressors i dels cercles en què
participen: 4 vots

 Indicar només les agressions produïdes, sense indicar noms ni 
cognoms de les persones ni els cercles en què participen: 4 vots

 Indicar les agressions amb noms i cercles dels autors: 5 vots
 Abstencions: 5 vots

3.- ACTIVITATS

Es considera important donar continuïtat als debats temàtics iniciats en el
Cercle amb la taula redona sobre Grècia i Espanya, realitzada el 14 de
setembre de 2015, amb participació de Jaime Paulí (Podem), Manolo



Colomer (EUPV) i Alberto Martínez (ATTAC), organitzada pel grup de 
treball integrat per Elena, Gustavo, Mire, Salva, Víctor i XX.



Rosa proposa contactar amb l'Associació Hispano-Siria que té seu en el
sector, per a veure les possibilitats de programar un debat sobre la situació a
Síria.
En la discussió van  sorgir diverses posicions i propostes sobre els objectius,
abast, tema i format del possible debat: Des d'una taula redona amb
participació de representants dels diferents sectors econòmics, polítics i
religiosos enfrontats a Síria i en els conflictes del Mig Orient, fins una
presentació del tema per part d'un/a historiador/a de la Universitat de
València. Totes coincidixen en la tremenda complexitat de la situació.

Entre les posicions divergents va estar la inquietud expressada per una
persona sobre la creixent i amenaçadora presència de l'islamisme a Europa,
enfront de les conquistes democràtiques, en especial per part de les dones. I
l'expressada d'una altra, per a qui la dita inquietud és producte del
desconeixement de la cultura musulmana; situació que ella ha superat per la
seua experiència personal, de respecte i llibertat, en la seua relació amb algú
de la dita cultura.

Es va acordar conformar un grup de treball per a realitzar la visita a
l'Associació Hispano-Siria i, si és el cas, preparar el debat o debats,
tenint en compte les sensibilitats expressades en l'Assemblea. El primer
esdeveniment es realitzarà, com a data a confirmar pel grup, el 29 de gener.
El grup, de voluntaris/as, va quedar conformat per Irene, Héctor, Marc, Mire i
Rosa. Com en el grup del primer debat, del 14S, al treball es pot(n) sumar
qui(es) vullga(n) col·laborar.

Es van  presentar altres propostes de temes històrics i culturals per  a futurs
debats, que es consideraran en la pròxima assemblea, convocada per al 3 de
febrer (primer dimecres de mes).

4.- BALANÇ

Jaime presenta una anàlisi dels resultats electorals (del 20D i el 25M) a la
Comunitat Valenciana (CVA) i la ciutat (VLC), com a avanç del document
que s'està preparant en els consells ciutadans autonòmic (CCA) i municipal
(CCM), per a la seua presentació en l'Assemblea del 30 de gener. L'anàlisi
de la campanya de l'aliança Compromis-Podem-És el moment i de
l'important paper dels activistes de Podem, és objecte d'una anàlisi
complementària.

El balanç va partir de la diferència entre els objectius de votació de
l'aliança (450.000 i 140.000 vots en la CVA i VLC) i els resultats: 380.000 i
121.000 respectivament; es va  centrar en l'explicació de la menor votació
obtinguda per Podem i la recuperació del PP entre el 25M i el 20D: de
24.000 i 40.000 vots; i va concloure amb la resposta a preguntes dels
assistents sobre les perspectives de formació de govern (pel PP o el PSOE) o
de noves eleccions.

Entre les possibles raons de la menor votació per l'aliança, a diferència d'altres
regions i ciutats on van créixer i van guanyar les coalicions àmplies o d'unitat
popular, es van indicar les següents: Abstenció de votants d'una



o una altra força de l'aliança (per exemple, del Bloc); i votants que van optar 
per EUPV i, inclús, per Ciutadans.

La lliçó més important del 20D és que es va demostrar que és possible crear
una hegemonia política alternativa al bipartidisme liderada per
Podem i se va avançar significativament en això, encara que en les conversacions
en curs es veurà si és possible seguir l'avanç participant en un poc probable
govern de progrés i de reformes socials i polítiques al servici de la gent i de la
regeneració democràtica (que encapçale el PSOE), o si això passa per noves
eleccions.

5.- DIVERSOS

Lola va circular un Balanç del Grup parlamentari Podem 2015; i es va aprovar
un text demandant la derogació del copagament sanitari en
p r o d u c t e s  ortopèdics, que es va proposar portar al CCA.


